

CITY IMPRESSION— OPENING THE TOWER

城市印象—展開巨廈

23.01.2013-04.03.2013  展城館 CITY GALLERY

展城館現舉辦「城市印象—展開巨廈」專題展覽。是次展覽展示以 LEGO 樂高積木砌成的 9 座巨廈*，這些巨廈為早前在荷蘭代爾夫特理工大學 Eurohigh 設計工作室的成果。香港設計中心主辦的 2012 設計營商周期間，邀請了 MVRDV 和 The Why Factory 主持工作坊，由建築／環境及室內設計／城市規劃等年輕專業人士，及一群本地設計學院和大學的學生共同參與，並製作出 101 個小比例 LEGO 樂高巨廈，它們將於是次專題展覽同期展出。

The City Gallery is presenting a Thematic Exhibition on “City Impression - Opening The Tower”. The exhibition showcases 9 LEGO towers* which represent the outcome of ‘Eurohigh’ design studio at the Delft University of Technology earlier in Netherlands and 101 smaller scale LEGO towers, which young practitioners in architectural / environment and interior design / urban planning and students of design institute and universities in Hong Kong produced in a workshop run by MVRDV and The Why Factory during the Business of Design Week 2012.

* 本館有權更改展期，而無須預先通知
Duration of display subject to change without prior notification

 主辦機構
rganiser

 協辦機構
a-rganiser

 規劃署
Planning Department

 Institute of Design Knowledge
a division of HKDC

 Hong Kong Design Centre
香港設計中心

 MVRDV

 The Why Factory

 project A

 鳴謝
cknowledgement

 香港城市大學
City University of Hong Kong

 TU Delft
Delft University of Technology

 HONG KONG DESIGN INSTITUTE
香港知專設計學院

 LEGO

 PHILIPS

 THE HONG KONG POLYTECHNIC UNIVERSITY
香港理工大學
SCHOOL OF DESIGN

 Stichting Architectuur van Nederland
The Netherlands
Architectura Fund

 Kingdom of the Netherlands